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Protokół nr XI/2025 

z sesji Rady Gminy Stare Miasto 
odbytej w dniu 27 lutego 2025 roku 

w sali konferencyjnej Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto 
 

W sesji udział wzięli: 
-    radni (lista obecności – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
-    sołtysi (lista obecności – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 
- Dariusz Puchała – Wójt Gminy Stare Miasto, 
- Jolanta Sobczak – Skarbnik Gminy Stare Miasto, 
- Monika Gromada – Z-ca Skarbnika Gminy Stare Miasto, 
- Marta Nawrocka – adwokat, 
- Olga Orkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości i Mienia, 
- Magdalena Kusiak – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Wioleta Wojciechowska-Dolna – Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, 
- Damian Majewski – Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Zamówień Publicznych, 
- Elżbieta Perkowska – Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji, 
- Joanna Janiak-Zembrzycka – Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu, 
- Maria Szumigalska – Kierownik GOPS w Starym Mieście, 
- Zbigniew Szczepankiewicz – Kierownik ZGK, 
- Przemysław Szafran – Radny Powiatu Konińskiego, 
- Ryszard Nawrocki – Radny Powiatu Konińskiego, 
- Maciej Sytek - Prezes Zarządu - Agencja Rozwoju Regionalnego S.A. w Koninie, 
- Monika Pawłowska – inspektor UG Stare Miasto, 
- Piotr Wawrzyniak – inspektor UG Stare Miasto, 
-    Mateusz Staciwa – inspektor UG Stare Miasto. 
(lista obecności – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

 

Punkt 1 porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.   
 
Otwarcie XI sesji Rady Gminy Stare Miasto godz. 10:06. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewelina Andrzejak – (...) która została zwołana na podstawie art. 20 
ustawy 1 z dnia 8 marca, 1990 roku o samorządzie gminnym, Dziennik Ustaw z 2024 roku, poz. 1465, 
1572, 1907 i 1940. Na dzisiejszym posiedzeniu chciałabym powitać Pana Wójta Gminy Stare Miasto  
- Dariusza Puchałę, Panią Skarbnik - Jolantę Sobczak, Zastępcę Skarbnika - Panią Monikę Gromadę, 
Panią Mecenas Martę Nawrocką. Witam naszego gościa Pana Macieja Sytka - Prezesa Agencji Rozwoju 
Regionalnego w Koninie. Witam radnego powiatu konińskiego Pana Ryszarda Nawrockiego. Witam 
Wysoką Radę, Panie Sołtys, Panów Sołtysów. Witam Kierowników jednostek gminy oraz pracowników 
Urzędu Gminy. Przedstawię teraz Państwu porządek dzisiejszych obrad. 

Punkt 2 porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad XI sesji Rady Gminy.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Porządek obrad:  
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Co właśnie nastąpiło. Na 15 radnych obecnych jest dzisiaj 14 rad-

nych. Nieobecna jest radna Dominika Ciszak, która usprawiedliwiała swoją nieobecność. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad XI sesji Rady Gminy. 
3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy. 
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4. Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego dla wybranego terenu w obrębie geodezyjnym 0012 – Modła Królewska, 
gmina Stare Miasto, 

• w sprawie przystąpienia Gminy Stare Miasto do realizacji Programu pt. „Korpus Wsparcia 
Seniorów” na rok 2025, 

• w sprawie przyjęcia programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Miasto na rok 2025, 

• w sprawie wskazania członka organu stanowiącego JST do komisji konkursowej przepro-
wadzającej postępowanie na stanowisko dyrektora szkoły podstawowej prowadzonej 
przez Gminę Stare Miasto, 

• w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Stare Miasto, 

• w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu, 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
7. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto im. prof. Joanny Papuzińskiej 

za 2024r. 
8. Sprawozdanie z działalności Klubów i Świetlic Wiejskich za 2024r. 
9. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Starym Mieście za 2024r. 
10.  Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
11.  Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
12.  Zakończenie obrad XI sesji Rady Gminy. 

 
Porządek obrad XI Sesji Rady Gminy Stare Miasto stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Czy ktoś z Pań, Panów Radnych ma uwagi do porządku obrad?, 

Jeżeli nie mamy uwag, to przystępujemy do głosowania. Zacina się strasznie, zacina się strasznie. 
Musimy poczekać, bo jakieś problemy techniczne się pojawiły. 

 
     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Punkt 3 porządku obrad – Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Otrzymali Państwo ten protokół z materiałami sesyjnymi? Czy są 
jakieś uwagi co do protokołu z 10. sesji? Jeżeli nie ma to przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0.  
 

Punkt 4 porządku obrad – Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Informacja została przesłana Państwu również z materiałami sesyj-
nymi., Zamieszczona jest także na stronie gminy w Biuletynie Informacji, Publicznej. Jeżeli będą jakieś 
pytania co do informacji to bardzo, proszę w punkcie sprawy bieżące. 

 

Punkt 5 porządku obrad – Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyj-
nym. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – 2 luty udział w III Grand Prix z Wielkopolskich, Kadetek i Kadetów, 
które odbyło się w Liścu Wielkim; 4 luty udział w szkoleniu Plan Ogólny jako nowy akt planowania, 
przestrzennego; 13 luty udział w 25 gali powiatu konińskiego; 15 luty udział w 26 zawodach im. Krzysz-
tofa Szkudlarka w tenisie stołowym samorządowców w Witkowie. Dyżury w Biurze Radzie oraz zała-
twianie spraw bieżących. Zanim przejdziemy do punktu 6 podjęcie uchwał, Udzielam teraz głosu Panu 
Sytkowi. Mogę prosić o pomoc, ponieważ nie działają mikrofony? O, jest. Udzielam głosu Panu Macie-
jowi. 

 
Pan Maciej Sytek – Dzień dobry Państwu., Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowni Panowie  

Wiceprzewodniczący, Panie Burmistrzu., Szanowni Państwo Radni, bardzo dziękuję za zaproszenie i za 
możliwość, zabrania głosu na sesji Rady. Chcę powiedzieć, że przedstawić taki krótki, taką krótką, wła-
śnie nie prezentację, ale krótkie sprawozdanie, z działalności Agencji Rozwoju Regionalnego i naszej 
współpracy, z gminą Stare Miasto. Muszę powiedzieć, że jest to bardzo owocna współpraca i bardzo, 
dziękujemy za to, że jesteście Państwo aktywni, że Pan Burmistrz jest bardzo aktywny we wszystkich 
działaniach, związanych z Agencją Rozwoju Regionalnego. Jak Państwo wiecie Agencja Rozwoju Regio-
nalnego jest instytucją, pośredniczącą, która zarządza finansami związanymi z Funduszem, Sprawiedli-
wej Transformacji. Gmina Stare Miasto bardzo aktywnie w tym uczestniczy i korzysta, z tych funduszy. 
bvJesteśmy w tej chwili na półmetku wydatkowania środków. Trwa coś co się nazywa przegląd śródo-
kresowy, czyli sprawdzamy generalnie, które działania dały nam efekty, które mniej sprawdziły się. 
Myślę, że Państwo oczywiście jesteście informowani na bieżąco, natomiast na pewno to, co już zostało 
przez gminę Stare Miasto, zaaplikowane, czyli z jednej strony mamy projekty związane z tak, zwanymi 
parasolówkami, my to nazywamy parasolówki, czyli projektami dla mieszkańców gminy, gdzie na zało-
żenie fotowoltaiki, magazynów energii czy pomp ciepła, gmina Stare Miasto, z tego co wiem chyba 
jutro, jutro będziecie Państwo podpisywali umowę. Projekty związane z inkubatorem, który będzie tu-
taj zlokalizowany, i to też jest bardzo ważny projekt, szczególnie dla przedsiębiorców, bo myślę, że 
wspomoże bardzo mocno mikro, małe i średnie firmy, na które przede wszystkim stawiamy. Projekt 
dotyczący ogrodów terapeutycznych i adaptacji do zmian, klimatu, który odbywa się w szkołach, ścieżki 
rowerowe, a to co chcę Państwu w tej chwili powiedzieć to, na pewno to, że mamy dużą część środków 
zakontraktowaną. W tej chwili ponad 80% z 414 milionów euro, które dla Wielkopolski Wschodniej 
było udostępnione, zostało już rozdysponowane na bardzo wiele projektów. Chyba największe wzięcie 
miały projekty związane z głęboką, termomodernizacją, z projektami parasolowymi i przede wszystkim, 
projekty związane z przedsiębiorcami. Myślę, że to jest główny element tego działania. Z jednej strony 
oczywiście tracimy miejsca pracy w tradycyjnym, przemyśle paliwowo-energetycznym, czyli ZEPAK ge-
neralnie powolutku, się zbija, ale to, na co stawiamy, to są mikro, małe i średnie przedsiębiorstwa. 
Konkurs, który był organizowany w czerwcu 2023 roku spowodował, że ponad 100 przedsiębiorców 
otrzymało wsparcie na rozwinięcie swojej, działalności. Jutro rozpoczynamy następny konkurs i myślę, 
że to jest niezwykle ważna informacja dla przedsiębiorców. Jutro zostanie 28-go uruchomiony konkurs 
dla przedsiębiorców. Mamy tam 50 milionów złotych, którymi chcemy się podzielić. Chcemy przede 
wszystkim, żeby sięgnęli po nie przedsiębiorcy. Tutaj rozmawialiśmy już wcześniej z Panem Wójtem,  
a nie Burmistrzem. Dobrze. A kiedy Burmistrzem? Kiedy będzie? Kiedy miasto? [głos w tle] OK. Rozma-
wialiśmy już wcześniej z Panem Wójtem,, także dziękujemy także za wsparcie, dlatego że wsparcie 
gminy w tym wypadku i informowanie własnych, przedsiębiorców jest dla nas bardzo ważne. To też 
oczywiście zwiększa z jednej strony inwestycje, z drugiej strony zwiększa możliwość w perspektywie 
zwiększenia tej, puli podatkowej, bo przedsiębiorcy rozwijając swoje biznesy będą, na pewno w per-
spektywie płacili większe podatki i mamy taką, nadzieję Stare Miasto tutaj będzie taką gminą, która 
będzie przodowało. To, co chcę Państwu powiedzieć, żebyśmy się przygotowali, na najbliższy czas i to 
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co uważamy za niezwykle istotny element, to z jednej strony Projekty, które w tym roku będziemy czy 
konkursy, które w tym roku będziemy rozstrzygali albo ogłaszali to pierwsze,, czyli inwestycje w zakre-
sie kompleksowej, głębokiej modernizacji. Z tego co wiem, Państwo także tutaj uczestniczycie. Szkoła 
w Starym Mieście jest... Ten konkurs już został zakończony nabór. Jest w tej chwili ocena strategiczna, 
która odbywa się w Agencji, Rozwoju Regionalnego. No i myślę, nie będę tutaj nic mówił, ale myślę, że 
jak większość projektów, które zostały dobrze napisane przez władze gminy, ten też będzie dobrze 
napisany i będziemy mogli go pozytywnie ocenić. 16 grudnia do 28 marca, 16 grudnia 2024 rozpoczę-
liśmy konkurs, rewitalizacja obszarów zdegradowanych cechujących się negatywnym, wpływem sek-
tora wydobywczo-energetycznego. To jest projekt na rewitalizację. On zakończy się 28 marca. Nie 
wiem czy tutaj gmina Stare Miasto miała GPR-a? Też nie pamiętamy jeszcze. Ten konkurs, o którym 
mówiłem, czyli 10.2 50 milionów dla przedsiębiorców rozpoczyna się 28 lutego, a zakończy się 6 
czerwca tego roku. Myślę, że my jako Agencja Rozwoju Regionalnego z jednej strony, będziemy oczy-
wiście organizowali szkolenia, na których przedsiębiorcy będą mogli się dowiedzieć, w jaki sposób apli-
kować w tym konkursie. Tutaj pamiętajmy o tym, że dofinansowanie dla niektórych, przedsiębiorców 
może wynieść nawet 70% wartości projektu. Czyli, że to jest bardzo wysokie dofinansowanie. 30 kwiet-
nia chcemy zacząć konkurs dla wsparcia działalności B+R dla przedsiębiorców. Tutaj przede wszystkim 
będziemy stawiali na przedsiębiorców, którzy chcą jak gdyby tworzyć innowacyjną gospodarkę, wspie-
rać wszelkie sprawy związane z rozwijaniem nowoczesnych, technologii. Myślę, że Stare Miasto, które 
jest takim obszarem bardzo blisko, znajdującym się jednak miasta Konina, tworzy pewien zasób przed-
siębiorców innowacyjnych, ciekawych. Po drugie, to co jest istotne to to, że mamy duże tereny inwe-
stycyjne i tam tego typu działalności będą, tworzone., Chcemy także w listopadzie tego roku rozpocząć 
konkurs dla zielonej, transformacji związanej z mikroretencją, tzw. 10.4. I myślę, że tutaj także gmina 
Stare Miasto będzie mogła, aplikować. Po zakończeniu tzw. przeglądu śródokresowego, czyli on się 
skończy z końcem marca, będziemy także rozmawiali i jeżeli macie Państwo jakieś sugestie, w którym 
kierunku my jako Agencja Rozwoju Regionalnego zarządzająca, tymi środkami powinniśmy pójść i na 
które elementy zwracać większą, uwagę. Będziemy oczywiście po podliczeniu wszystkich środków sta-
rali, się skierować pieniądze na te działania, które pozwolą także realizować cele w Starym Mieście.  
To co chcę także powiedzieć, to my tutaj wspólnie często się, spotykamy z Panem Wójtem i rozma-
wiamy. Ja bardzo często także uczestniczę w spotkaniach z inwestorami, dlatego, że Agencja Rozwoju 
Regionalnego dysponuje także pieniędzmi, dla dużych przedsiębiorstw. One oczywiście muszą spełnić 
pewne bardzo określone warunki, ale za każdym razem wspólnie ze strefą ekonomiczną, Panem Wój-
tem, jeżeli mamy taką możliwość, także pokazujemy to co możemy w jaki sposób możemy wesprzeć, 
przedsiębiorców. To jest jak gdyby jeden obszar naszej działalności i oczywiście on, jest niezwykle 
istotny, bo to jest forma dotacyjna. To co jest drugim obszarem naszej działalności, to także dofinan-
sowanie do szkoleń dla przedsiębiorców, i dofinansowanie do szkoleń dla zwykłych obywateli, dla nor-
malnych mieszkańców. Mamy cztery duże projekty. W każdym z tych projektów można otrzymać do 
90% dofinansowania, na studia podyplomowe, można na szkolenia,, na zdobycie prawa jazdy, na całą 
masę umiejętności, które są potrzebne, jeżeli ktoś chce zmienić swoją karierę. W dwóch naszych pro-
jektach dofinansowanie sięga nawet dziesięciu, tysięcy złotych, czyli tych szkoleń można odbyć kilka. 
Mogą to być szkolenia językowe, może być to nauka spawania, może być to, tak jak powiedziałem, 
studia podyplomowe i bardzo, chętnie będziemy w tym zakresie współpracowali. Zapraszamy państwa 
do Agencji Rozwoju Regionalnego na ul. Zakładową 4. I tam, jeżeli macie takie potrzeby, czy ktoś  
z Waszych mieszkańców ma takie potrzeby zostanie Państwu, udzielona informacja. Jeżeli Państwa 
mieszkańcy mają jakieś potrzeby związane z informacją, na temat wszystkich funduszy, dlatego że 
Oczywiście Fundusz, Sprawiedliwej Transformacji jest tym najbliższym nam funduszem, ale mamy 
także fundusze europejskie dla Wielkopolski, gdzie konkursy odbywają się i też możecie Państwo z tego 
skorzystać, czyli i z tych miękkich działań i z tych twardych działań. To zapraszamy państwa do Agencji 
Rozwoju Regionalnego na Zakładowej 4. Tam jest punkt informacyjny funduszy europejskich i każdy 
mieszkaniec, uzyska pełną informację, z jakich środków może skorzystać. I ostatni element o którym 
chcę także powiedzieć to są pożyczki, którymi dysponujemy dla przedsiębiorców. Właśnie zakończył 
się jeden z naborów i przedsiębiorcy, którzy chcą z tego skorzystać, jesteśmy do ich dyspozycji,  
i zapraszamy. Tutaj tych możliwości jest także sporo i będziemy sukcesywnie, ogłaszali te informacje. 
Na naszej stronie ARR Konin, ARR SA Konin,, uzyskacie Państwo wszystkie informacje. Jeżeli trzeba to 
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oczywiście proszę, także przez Pana Wójta do mnie możemy porozmawiać. To, co chcę powiedzieć 
jeszcze to oczywiście jak tylko po tych, konsultacjach, o których mówiliśmy w czasie tego przeglądu, 
środokresowego, będziemy już mieli ostatecznie wyznaczoną linię, na kolejne połowę perspektywy fi-
nansowej, będziemy Państwa informowali. Ja bardzo dziękuję za to, że mnie zaprosiliście Państwo, bo 
chciałbym mieć tak dobrą współpracę jaką mam ze gminą Stare Miasto i z Panem Wójtem, bo właściwie 
nie ma miesiąca, czasami nie ma tygodnia. Znaczy powiem tak, że Pan Wójt jest czasami nachalny, czyli 
zabiega bardzo mocno o interesy gminy Stare Miasto i myślę, że taki Wójt generalnie jest fajnym przy-
kładem. Kawa zawsze jest, także zapraszam, Panie Wójcie nawet jeżeli tylko, na kawę, ale to już jakby 
żart. Natomiast bardzo dziękuję za tą współpracę, za dobrą współpracę. Jeżeli pojawiają się inwestorzy, 
my także będziemy ich wspierali. Dziękuję Pani Przewodnicząca za możliwość zabrania głosu. Dziękuję 
także Panu Radnemu Powiatowemu Ryszardowi Nawrockiemu, bo to na początku tutaj byłem pierwszy 
raz w Starym Mieście chyba jeszcze jak ty byłeś. Więc dziękuję Państwu za zaufanie i za to, że tak dobrze 
się nam współpracuje. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Panu Maciejowi za przedstawienie dość obszernej  

informacji., Czy ktoś z Radnych chciałby zadać Panu Maciejowi jakieś pytanie? Nie mamy pytań, więc 
Panie Macieju bardzo serdecznie dziękujemy za to, że Pan przyszedł i przedstawił nam informację. 
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 6. Przed przejściem do tego punktu powitam Radnego Po-
wiatowego Pana, Przemysława Szafrana. Witamy bardzo serdecznie. Przechodzimy do bloku uchwał. 
Chciałabym poinformować, że wszystkie uchwały zostały przez nas, szczegółowo omówione na przed-
sesyjnym posiedzeniu komisji w dniu 25 lutego. 

 

Punkt 6 porządku obrad – Podjęcie uchwał: 
 

• w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego dla wybranego terenu w obrębie geodezyjnym 0012 – Modła Królewska, 
gmina Stare Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Kierownik Wioletę 
Wojciechowską-Dolną. 

Pani Wioleta Wojciechowska-Dolna – Dzień dobry Państwu. Uchwała dotyczy przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu, zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w miej-
scowości, Modła Królewska. Zainicjowana ona została wnioskiem złożonym przez spółkę PBMS Projekt, 
z siedzibą w Warszawie. Wniosek dotyczył prośby o wszczęcie stosownej procedury, w rezultacie której 
będzie możliwe przeznaczenie tego terenu pod szeroko rozumianą działalność gospodarczą. Obszar 
objęty zakresem do sporządzenia planu ma powierzchnię około 46 hektarów, zlokalizowany jest przy 
drodze DK25, ale co najistotniejsze graniczy z obszarem o powierzchni około 170 hektarów, dla którego 
obowiązują ustalenia miejscowych planów zagospodarowania, przestrzennego z przeznaczeniem pod 
aktywizację gospodarczą z preferencją dla dużych inwestorów. Dlatego celem podjęcia niniejszej 
uchwały oraz porządzeniem, przedmiotowego planu jest ujednolicenie przeznaczenia tych terenów, 
oraz poszerzenie, powiększenie graniczącego z nim obszaru dla którego, de facto obowiązują już usta-
lenia miejscowych planów i stworzenie tak, zwanej strefy inwestycyjnej, która docelowo będzie miała 
powierzchnię około 200 hektarów. Dziękuję bardzo. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Pani Kierownik za przedstawienie uzasadnienia., 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie mamy zgłoszeń. 
 
Uchwała Nr XI/85/2025 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 lutego 2025 roku w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w ob-
rębie geodezyjnym 0012 – Modła Królewska, gmina Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
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     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Janke Marcin, Krzyżak Juliusz, Kwieciński 
Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński 
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr XI/85/2025 i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie przystąpienia Gminy Stare Miasto do realizacji Programu pt. „Korpus Wspar-
cia Seniorów” na rok 2025, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Kierownik Marią Szu-
migalską. 

 
Pani Maria Szumigalska – Proszę Państwa Korpus wsparcia seniorów w naszej gminie zrealizo-

wany, od roku 2022. Dzięki temu programowi gmina zapewnia całą dobową opiekę na odległość tak 
zwaną teleopiekę poprzez zabezpieczenie mieszkańców wieku, sześćdziesiąt plus w tak zwane opaski 
bezpieczeństwa. Nasz koszt tej usługi w 20% jest pokrywany ze środków własnych gminy. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Panu kierownikowi. Otwieram dyskusję. Nie mamy 

zgłoszeń do dyskusji. Dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr XI/86/2025 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 lutego 2025 roku w sprawie przystąpienia 

Gminy Stare Miasto do realizacji Programu pt. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Janke Marcin, Krzyżak Juliusz, Kwieciński 
Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński 
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr XI/86/2025 i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie przyjęcia programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Miasto na rok 2025, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Kierownik Magdalenę 
Kusiak. 

 
Pani Magdalena Kusiak – Szanowni Państwo, zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt Rada Gminy, 

zobowiązana jest do określenia w drodze uchwały corocznie do 31 marca, programu opieki nad bez-
domnymi zwierzętami oraz zapobiegania, bezdomności zwierząt. Projekt programu został uzgodniony 
z powiatowym lekarzem weterynarii w Koninie Towarzystwem opieki nad bezdomnymi zwierzętami 
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oddział w Koninie oraz kołami łowieckimi mającymi swoje obwody łowieckie na terenie gminy Stare 
Miasto. Powyższe podmioty nie wniosły uwag do projektu programu. Liczba bezdomnych zwierząt bę-
dących pod opieką i na utrzymaniu gminy Stare Miasto na koniec 2024 roku to 15 psów i 2 koty. Dzięki 
aktywnym działaniom samorządu, organizacji działających na rzecz zwierząt, a także przytuliska w sto-
sunku do lat ubiegłych znacznie spadła liczba zwierząt będących pod opieką gminy, co przełożyło się 
na zmniejszenie ponoszonych kosztów. W porównaniu do roku 2023 w roku 2024 koszty spadły o blisko 
50%. W roku 2025 zamierzamy kontynuować dofinansowanie w formie wyprawki dla osoby, która przy-
garnie bezdomne zwierzę pochodzące z gminy Stare Miasto w wysokości 600,00 zł. Zamierzamy rów-
nież poszukiwać w pierwszej kolejności właściciela psa, wałęsającego się oraz współpracować ze sto-
warzyszeniami i organizacjami takimi jak OTOZ Animals, które posiadają dużą zdolność adopcyjną. 
Kwota przeznaczona na realizację programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami to 156 tys. zł. Dzię-
kuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Pani Kierownik. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgło-

szeń do dyskusji. Dyskusję zamykam. 
  
Uchwała Nr XI/87/2025 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 lutego 2025 roku w sprawie przyjęcia pro-
gramu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Stare Miasto na rok 2025. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0.  
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Janke Marcin, Krzyżak Juliusz, Kwieciński 
Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński 
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr XI/87/2025 i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie wskazania członka organu stanowiącego JST do komisji konkursowej przepro-
wadzającej postępowanie na stanowisko dyrektora szkoły podstawowej prowadzonej 
przez Gminę Stare Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią kierownik Joannę Ja-
niak-Zembrzycką. 

 
Pani Joanna Janiak-Zembrzycka – Dzień dobry Państwu. Wysoka Rado, projektowana uchwała jest 

zgodna z brzmieniem art. 63 ust., 14a ustawy prawo oświatowe. W przypadku szkoły lub placówki pro-
wadzonej przez jednostkę samorządu terytorialnego przedstawicielem organu prowadzącego szkołę 
lub placówkę, o którym mowa w ust. 14 punkt 1 lit. A., w składzie komisji konkursowej może być rów-
nież członek organu stanowiącego danej jednostki samorządu terytorialnego wskazany przez ten organ 
stanowiący. Rada Gminy wyłania swojego przedstawiciela do składu komisji konkursowej do przepro-
wadzenia konkursu na dyrektora szkoły w drodze uchwały. Z dniem 31 sierpnia 2025 roku kończy się 
kandydat dyrektorów dwóch szkół podstawowych prowadzonych przez gminę Stare Miasto. W związku 
z powyższym planowane są postępowania konkursowe w celu wyłania dyrektorów powyższych placó-
wek prowadzonych przez gminę Stare Miasto. W związku z przedstawioną propozycją uważam, że pro-
cedowanie uchwały jest zasadne. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Pani Kierownik. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgło-
szeń do dyskusji. Dyskusję zamykam. Przypomnę tylko, że radni Marcin Janiak i Tymon Zioła nie biorą, 
udziału w głosowaniu. 
 
Uchwała Nr XI/88/2025 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 lutego 2025 roku w sprawie wskazania 
członka organu stanowiącego JST do komisji konkursowej przeprowadzającej postępowanie na stano-
wisko dyrektora szkoły podstawowej prowadzonej przez Gminę Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  12 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0.  
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Krzyżak Juliusz, Kwieciński Paweł, Lewan-
dowski Waldemar, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński Robert, Stani-
sławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej. 

W głosowaniu nie brali udziału radni: Janke Marcin, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr XI/88/2025 i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Stare Miasto, 

 
Przewodnicząca Rady Gminy  – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Kierownik Olgę  

Orkowską. 

Pani Olga Orkowska – Szanowni Państwo przedmiotem uchwały jest działka nr 488/2 w Starym 
Mieście o powierzchni 1248 m2. Działka objęta jest miejscowym planem zagospodarowania prze-
strzennego i przeznaczona pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne. W związku z zaintereso-
waniem nabycia niniejszej nieruchomości, zasadnym jest jej sprzedaż w drodze przetargu nieograni-
czonego. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Kierownik. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgłoszeń 

do dyskusji. Dyskusję zamykam. 
 

Uchwała Nr XI/89/2025 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 lutego 2025 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stare Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  13 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   1 głos 

 
„za” 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 1 głos.  
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Janke Marcin, Krzyżak Juliusz, Kwieciński 
Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński 
Robert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Od głosu „wstrzymał się” radny: Stanisławski Albert. 
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Uchwała otrzymała Nr XI/89/2025 i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Kierownik Magdalenę 
Kusiak. 

 
Pani Magdalena Kusiak – Zgodnie z krajowym programem oczyszczania kraju z azbestu na lata 

2009-2032 oraz ustawą Prawo Ochrony Środowiska jednym z zadań samorządu jest organizowanie 
usuwania wyrobów zawierających azbest oraz finansowanie usuwania odpadów niebezpiecznych,  
w tym wyrobów zawierających azbest. Starostwo powiatowe w Koninie od lat realizuje przedsięwzięcie 
związane z udzieleniem dofinansowania dla mieszkańców powiatu konińskiego, w tym mieszkańców 
gminy Stare Miasto właśnie do transportu i unieszkodliwienia azbestu. Mimo, że to zadanie jest współ-
finansowane ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Po-
znaniu nie ma możliwości sfinansować wszystkich potrzeb mieszkańców w tym zakresie. Nadmienię, 
że w 2024 roku wsparcie otrzymało jedynie 13 wniosków z terenu naszej gminy. Z informacji przesłanej 
przez powiat koniński wynika, że w styczniu bieżącego roku kiedy to był nabór wniosków mieszkańcy 
gminy Stare Miasto złożyli 93 wnioski na łączną ilość azbestu prawie 331 ton. Udzielenie pomoc finan-
sowej powiatowi w wysokości 50 tysięcy złotych pozwoli na zrealizowanie wniosku w znacznie szer-
szym zakresie. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Kierownik. Otwieram dyskusję. Nie mamy zgłoszeń 

do dyskusji. Dyskusję zamykam. 
 
Uchwała Nr XI/90/2025 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 lutego 2025 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Janke Marcin, Krzyżak Juliusz, Kwieciński 
Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński 
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr XI/90/2025 i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią Skarbnik Jolantę Sob-
czak 

Pani Jolanta Sobczak – Szanowni Państwo. Wysoka Rado, projekt uchwały zakłada zwiększenie 
dochodów jak i zwiększenie wydatków o kwotę 279.313,36 zł., Na zwiększenie dochodów miała zawia-
domienie Wojewody Wielkopolskiego o zmianie dotacji na 2025 rok. Przyznaniu również przez Krajowe 
Biuro Wyborcze dotacji na wybory Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, realizacji projektu przez 
Szkołę Podstawową w Żychlinie Erasmus+ oraz realizacji projektu Czyste Powietrze. Dokonano również 
zmiany klasyfikacji wynikające ze zmiany ustawy. W tym samym zakresie dokonano również zmiany 
wydatków. Dokonano przeniesienia między rozdziałami i działami na realizację zadań inwestycyjnych. 
Zmiana wynika z rozstrzygnięć po przetargu. Przyznano również, zgodnie z wcześniej podjętą uchwałą 
dotację dla Starostwa Powiatowego w Koninie na dopłatę do unieszkodliwiania azbestu. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Pani Skarbnik. Otwieram dyskusję. 
 
Pan Andrzej Szyszyński – Pani Przewodnicząca, ja może... 
 
Przewodnicząca Rady Gminy – Proszę, udzielam głosu Panu Przewodniczącemu Komisji. 
 
Pan Andrzej Szyszyński – Komisja po zapoznaniu się z treścią uchwały dotyczących zmian budże-

towych i wysłuchaniu wyjaśnień Pani Skarbnik Jolanty Sobczak nie wnosi uwag do proponowanych 
zmian. Zmiany dotyczą dofinansowania zadań inwestycyjnych po prowadzonych przetargach jak rów-
nież dofinansowaniu utylizacji azbestu z gminy Stare Miasto. Dziękuję bardzo. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Przewodniczącemu., Nie mamy więcej zgłoszeń do 

dyskusji., Dyskusję zamykam. 
 

Uchwała Nr XI/91/2025 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 lutego 2025 roku w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2025. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania. 
 

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przecho-
dzimy teraz do bloku sprawozdań. 
 
„za” przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Janke Marcin, Krzyżak Juliusz, Kwieciński 
Paweł, Lewandowski Waldemar, Rosiński Marcin, Rosiński Przemysław, Sawicki Mirosław, Soszyński 
Robert, Stanisławski Albert, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Zając Andrzej, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała Nr XI/91/2025 i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

Punkt 7 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto  
im. prof. Joanny Papuzińskiej za 2024r. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Proszę o przedstawienie sprawozdania z działalności Biblioteki  
Publicznej Gminy Stary Miasto im. prof. Joanny Papuzińskiej za rok 2024. Sprawozdanie przedstawi 
Dyrektor Biblioteki Pan Jacek Matusiak. 

 
Pan Jacek Matusiak – Dzień dobry Państwu. Szanowni Państwo w sprawozdaniu, które Państwo 

przedstawiłem omówiłem szczegółowo obszary w których działa biblioteka, czyli jest to promocja czy-
telnictwa działalność, jako ośrodek kultury, prowadzenie agencji pocztowej, prowadzenie kina pozy-
skiwanie środków zewnętrznych. Tam już tak jak wspomniałem szczegółowo wskazałem wartości, 
które pozyskujemy środki, które pozyskujemy kierunki działań, także myślę, że to jest dość dosyć szcze-
gółowo gdybyście Państwo mieli pytania to. 

 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Czy są pytania do Pana Dyrektora?, Nie mamy pytań. Dziękujemy 

Panie Dyrektorze. 
 
Pan Jacek Matusiak – Korzystając jeszcze przypomnę, że 8 marca mamy wspaniały koncert z Łuka-

szem Zagrobelnym, Orkiestrą Staromiejską. Gdybyście Państwo nie mieli pomysłu,, to jest to bardzo 
ciekawy event i fajna forma spędzenia czasu. Dziękuję bardzo. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy bardzo. 

 
Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto im. prof. Joanny Papuzińskiej za 
2024r. stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Punkt 8 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności Klubów i Świetlic Wiejskich za 2024r. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Sprawozdanie przedstawi Pani Inspektor Monika Pawłowska. 
 
 Pani Monika Pawłowska – Dzień dobry Państwu. Szanowna Rado, na terenie gminy Stare Miasto 
działa pięć świetlic w ramach upowszechniania kultury i ochrony dziedzictwa narodowego, i tak 2024 
roku w obiektach miejskim klubie kultury w Liścu Małym, było 11 najmów na kwotę 4485,00 zł netto 
plus media w kwocie 1107,00 zł, opiekunem świetlicy jest Pani Agnieszka Maciejewska. W klubie wiej-
skim w Krągoli Pierwszej był jeden najm na kwotę 200,00 zł, netto plus media 19,80, netto. Opiekunem 
klubu jest Pani Alina Budner zasady najmu klubów, określało zarządzenie Wójta gminy Stare Miasto  
z dnia 21 grudnia 2023 roku. W świetlicach wiejskiej w Ruminie, w Modle Królewskiej oraz Liścu Wiel-
kim zasady najmu określają umowy, użyczenia zawarte z ochotniczymi strażami pożarniczymi, opieku-
nami świetlic są sołtysi sołectw. W świetlicach odbywają się spotkania z mieszkańcami spotkania Rad 
Sołeckich, KGW i OSP. Dziękuję bardzo. 
 
Sprawozdanie z działalności Klubów i Świetlic Wiejskich za 2024r. stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Pani Inspektor za przedstawienie sprawozdania. 
 

Punkt 9 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Starym 
Mieście za 2024r. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy –  O przedstawienie sprawozdania proszę Pana Kierownika Zbi-
gniewa Szczepankiewicza. 

 
 Pan Zbigniew Szczepankiewicz – Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej  
zostało szczegółowo umówione na komisjach w dniu 25 lutego. Największe prace, które zostały zreali-
zowane w ramach naszej pracy w 2024 roku to budowa chodników w miejscowościach m.in., Karsy, 
Modła Królewska, Stare Miasto. W sumie wykonaliśmy 3600 m2 chodników. Do tego dochodzą jeszcze 
prace związane z remontami placówek oświatowych, głównie w Liścu Wielkim, Żdżarach i Starym Mie-
ście. I naprawy dróg gminnych wykonane w różnych nawierzchniach, w tym drogi asfaltowe, które wy-
konaliśmy ponad 1600 m2 nawierzchni asfaltowej. Dziękuję. 

 Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy Panu Kierownikowi. Czy są pytania do sprawozdania? 
Nie mamy pytań. Przechodzimy do punktu 10. 
 
Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Starym Mieście za 2024r. stanowi  
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Punkt 10 porządku obrad – Informacja o pracy komisji w okresie międzysesyjnym. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – O głos prosił przewodniczący Komisji Oświaty Pan Tymon Zioła. 
 
 Pan Tymon Zioła – Członkowie Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Praworządności oraz Bezpie-
czeństwa w okresie międzysesyjnym uczestniczyli w: 11 luty udział w spotkaniu dotyczącym zakresu 
finansowania wsparcia finansowego dla klubów sportowych na terenie gminy Stare Miasto. Na 
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spotkaniu analizowano realizację założeń zadań w roku ubiegłym oraz rozpatrywano cele i założenia 
na rok 2025. Rozdysponowana kwota to 200 tysięcy złotych. 15 luty udział w 26 regionalnych zawodach 
w tenisie stołowym oraz konkurencjach sprawnościowych w Witkowie. Naszą gminę reprezentowali 
Janusz Frysiak, Ewelina Andrzejak, Mirosław Sawicki, Marcin Janke, Przemysław Rosiński, Krzysztof 
Pawłowski, Marcin Rosiński, Przemysław Szafran, Andrzej Zając, Albert Stanisławski oraz Tymon Zioła. 
Jako gmina zajęliśmy tam drugie miejsce, chyba po raz pierwszy tak wysoko, jako powiat pierwsze 
miejsce. Indywidualnie Ewelina Andrzejak zajęła trzecie miejsce w tenisie stołowym oraz Pan Krzysztof 
Pawłowski rozbił tutaj bank, bo w konkurencjach sprawnościowych zdobył trzy medale. 23 luty udział 
w eliminacjach w grach zespołowych, to jest piłce nożnej oraz piłce siatkowej do 20, do 20 wielkopol-
skiej zimowej Spartakiady mieszkańców wsi województwa wielkopolskiego w Ostrowie Wielkopolskim. 
I tutaj trzeba się pochwalić, że drużyna siatkarska Team Stare Miasto awansowała do turnieju finało-
wego. Dziękuję. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękujemy. Nie mam więcej zgłoszeń w tym punkcie, a więc prze-
chodzimy do punktu 11. 
 

Punkt 11 porządku obrad – Sprawy bieżące, oświadczenie i informacje. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy – O głos w tym punkcie prosił Radny Powiatowy Pan Ryszard Na-
wrocki. 
 
 Pan Ryszard Nawrocki – Krótko Pani Przewodnicząca prosiła. Proszę Państwa, chciałbym po pierw-
sze zwrócić uwagę na podpisaną umowę starostwa z wojewodą na przewozy autobusowe. Uruchomi-
liśmy w tym roku ponad 56 linii do tych miejscowości, gdzie nigdy autobus nie dochodził, a to wynika 
również z tego, że gro mieszkańców uczestniczyliśmy w wielu zebraniach w powiecie konińskim, zgła-
szało takie potrzeby. I taką umowę wojewoda podpisał na dwa, prawie trzy miliony złotych., Ja tylko 
powiem, że przewoźnik bierze, powiem nieładnie, za jeden wozokilometr 3,40, wojewoda dopłaca 3 
złote. My dopłacamy jako powiat pozostałą kwotę. Mówię o tym dlatego, że również w gminie Stare 
Miasto, będąc na zebraniach były takie sygnały, że są miejscowości, gdzie autobus nie dojeżdża. Także 
takie możliwości również były. Druga kwestia to również mieszkańcy ich gminy i wielu innych gmin, 
naszego powiatu zgłasza problem doraźnej pomocy stomatologicznej w dni weekendowe głównie  
w soboty i niedzielę. Myśmy ten temat podjęli na Radzie Powiatu. Ja również w dniu jutrzejszym będę 
o tym mówił na sesji Rady Powiatu. Jest niedopuszczalne, że w innych powiatach kaliskim m.in., taka 
pomoc może być uruchomiona przez Służbę Zdrowia i Narodowy, Fundusz Ochrony Zdrowia, natomiast 
powiat koniński, Konin, mieszkańcy powiatu, a jest to 150 tys. prawie ludzi jest pozbawionych takiej 
pomocy i jeśli można również prosić Państwa, abyście wykorzystując własne możliwości w jakiś sposób 
nas wsparli, aby być konsekwentnym i powiem nieładnie, wymusić na tym, aby ta pomoc doraźna była 
również uruchomiona. Owszem, prywatna jest, ale to trzeba również duże pieniądze zapłacić, a niech 
niewielu ludzi również, szczególnie ze środowisk wiejskich stać. Także to jest drugi temat. Chciałem 
podziękować Państwu Radnym za uchwałę w sprawie udzielenia, pomocy powiatowi na likwidację 
azbestu. Tych wniosków do nas wpłynęło, o ile pamiętam 1009, bardzo dużo. Najwięcej właśnie z gminy 
Stare Miasto. Przed chwilą była tutaj mowa. My z powiatu dokładamy 200 tysięcy złotych. Im większy 
będzie nasz udział, tym większa będzie możliwość ubiegania się o dotację z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska. I myślę, że uda nam się znacznie przyspieszyć likwidację azbestu, bo przy takim 
tempie to czeka nas jeszcze co najmniej 20-25 lat. I to trzeba sobie jasno o tym powiedzieć. I na końcu 
bardzo krótko informacja dla Pani Sołtys i Sołtysa z Barczygłowa. 60 tysięcy złotych jest w budżecie na 
budowę chodnika Barczygłów-Trójka. Także jeśli chodzi o zakres i specyfikacje, zakres rzeczowy myślę, 
że tu już gmina będzie z Zarządem Dróg Powiatowych ustalać, co w tym zakresie ma być ujęte. Także 
ten wniosek od wielu lat zresztą byłem na zebraniach w Trójce on się tam bardzo często powtarza. Pani 
Przewodnicząca tyle, dziękuję bardzo. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Radnemu., Czy ktoś w tym punkcie chciałby jeszcze 
zabrać głos? Nie mamy zgłoszeń. 
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Punkt 12 porządku obrad – Zakończenie obrad XI sesji Rady Gminy.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Państwu bardzo za udział w dzisiejszym posiedzeniu.  

XI sesja zakończyła się o godz. 10:54. 
 

Protokołował:                                                                            Prowadząca obrady sesji:   

        /-/ Mateusz Staciwa        /-/ Ewelina Andrzejak 


